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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 1/2010 

konaného dne 18. 1. 2010 

 

Přítomni: 

1. Kopecký Zdeněk  6. Stoček Petr (předseda)  

2. Tůma Zdeněk 7. Ondrušek Roman  

3. Paclík Martin  8. Bárta Ladislav 

4. Šmrha Jiří (místopředseda) 9. Panovec Petr (tajemník) 

5. Straka Luboš  

Nepřítomni/omluveni: 

1. Coufal Karel   3. Dvořák Vít 

2. Nejedlá Dagmar  

Hosté: 

1.  Kružíková Marie (členka Rady kraje Vysočina)  3. Trávníková Věra (OŠMS) 

2.  Prokop Vilibald (OŠMS) 

 

Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 
2. Návrh na vyhlášení grantu z FV Sportoviště 2010; 
3. Návrh na vyhlášení grantu z FV Volný čas 2010; 
4. Průběžná informace o přípravě ankety Sportovec Vysočiny; 
5. Návrh na přidělení dotací KCTM 2010; 
6. Diskuse, různé;  
7. Ukončení jednání.  
 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Jiří Šmrha, místopředseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč 
není usnášeníschopná.  
Přednesl návrh programu. Takto navržený program jednání byl 5 hlasy schválen.  
 
 
2. Návrh na vyhlášení grantu z FV Sportovišt ě 2010 

Vilibald Prokop okomentoval podkladový materiál „Návrh na vyhlášení grantového programu 
Sportoviště 2010“. Celkový objem finančních prostředků pro tento grantový program (dále jen 
„GP“) je 2 mil. Kč. Změny oproti loňskému roku jsou ve výši poskytnutého příspěvku. 
V podprogramu A je min. poskytnutá částka 10 tis. Kč a max. poskytnutá částka je 25 tis. Kč. U 
podprogramu B je min. poskytnutá částka 25 001 Kč a max. poskytnutá částka je 70 tis. Kč. 
Poskytnutou finanční částku lze použít na náklady nezbytné pro uskutečnění projektu. 
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 Číslo stránky 2 

Petr Panovec doplnil, že ve Fondu Vysočiny je pro letošní rok vyčleněna částka ve výši 35 mil. 
Kč.    
Během jednání o tomto bodu se dostavili členové komise Petr Stoček a Martin Paclík a Ksvč se 
tímto stala usnášeníschopná. 
 
Usnesení 01/01/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
doporu čuje 
radě kraje doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program Sportoviště 2010 
v navrhované podobě. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
3. Návrh na vyhlášení grantu z FV Volný čas 2010 

Petr Panovec okomentoval podkladový materiál „Fond Vysočiny – grantový program Volný čas 
2010“. Celkový objem finančních prostředků pro tento GP je 2 mil. Kč. Změny oproti loňskému 
roku jsou ve výši poskytnutého příspěvku. Min. poskytnutá částka je 10 tis. Kč a max. 
poskytnutá částka je 70 tis. Kč. Poskytnutou finanční částku lze použít na náklady nezbytné pro 
uskutečnění projektu. 
 
Usnesení 02/01/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
doporu čuje 
radě kraje doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program Volný čas 2010 v navrhované 
podobě. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
4. Průběžná informace o p řípravě ankety Sportovec Vyso činy 

Vilibald Prokop sdělil, že slavnostní vyhlášení ankety proběhne dne 9. dubna 2010 od 18:00 
hod. v divadle Pasáž v T řebíči. Pozvánka na toto vyhlášení bude zaslána členům Ksvč. 
V kategorii dospělí je celkem 38 nominací, kolektiv je celkem 19 nominací, v kategorii mládež je 
celkem 21 nominací, senioři - celkem 7 nominací, trenér roku - celkem 11 nominací, zdravotně 
postižený sportovec -celkem 5 nominací, sportovní osobnost kraje Vysočina - celkem 6 
nominací. V čtenářské anketě budou zveřejněna všechna jména nominovaná do 
příslušných kategorií (kolektiv a jednotlivec) a veřejnost bude moci prostřednictvím svých 
nominací tyto sportovce doplňovat o své favority. Do 30. ledna 2010 chceme ještě oslovit ty, co 
mají za sebou dobré výsledky, ale nominováni nebyli a do tohoto doplnění mohou zasáhnout i 
členové KSVČ (všem bude rozeslán aktuální seznam nominovaných sportovců, který bude 
možné ještě rozšířit). Na počátku února 2010 bude zpracován seznam hostů slavnostního 
večera, který bude předán pořádající agentuře. Součástí tohoto seznamu budou i členové 
KSVČ. Hodnocení nominovaných proběhne odbornou komisí do 5. března 2010.  
 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina bere na v ědomí informaci o p řípravě 
ankety Sportovec Vyso činy.  
 
 
 
 
 
5. Návrh na p řidělení dotací KCTM 2010 
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Petr Panovec okomentoval podkladový materiál „Podpora krajských center talentované mládeže 
z kapitoly Školství, mládeže a sportu – návrh na provedení rozpočtového opatření. Pro KCTM je 
na rok 2010 vyčleněna finanční částka ve stejné výši jako byla pro rok 2009, ponížena o 15%. 

 

Usnesení 03/01/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
doporu čuje 
radě kraje schválit dotace na volejbal, stolní tenis, orientační běh, šachy, házenou, atletiku a  
doporu čuje 
zastupitelstvu kraje rozhodnout poskytnout dotaci na fotbal, plavání, hokej, basketbal. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
6. Diskuse, r ůzné 

Dubnové zasedání Ksvč bude výjezdní a přesný termín bude sdělen na únorovém zasedání 
komise. Zdeněk Tůma vznesl dotaz, jak se může nadaný hokejista dostat do KCTM. Petr Stoček 
odpověděl, že je potřeba, aby mateřský klub hokejisty upozornil Komisi mládeže Krajského 
svazu ČSLH Vysočina na to, že má talentovaného hráče příslušné věkové kategorie a 
prostřednictvím krajského svazu podal nabídku na přesun.   
Během jednání se dostavil člen komise Luboš Straka a radní Marie Kružíková.  
Martin Paclík poděkoval za GP Volný čas 2010. Radní Marie Kružíková dodala, že pokud bude 
příští rok finanční situace lepší, bude na GP Volný čas vyčleněna větší částka peněz. Zdeněk 
Tůma vznesl dotaz, zda je možnost získat finanční příspěvek – např. na dopravu, stravu – na 
reprezentaci škol v házené v celostátním finále. Petr Panovec informoval, že bohužel na tento 
typ soutěže není možnost příspěvek z prostředků OŠMS získat. Luboš Straka upřesnil, že 
házená je soutěž pohárová, kde si účastníci musí veškeré náklady hradit sami.  
Jiří Šmrha se omlouvá na únorovém zasedání komise.  
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 15. února 2010 od 13:00 hod .  
 
 
7. Ukončení jednání 

Petr Stoček poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání.  
 
 
Petr Sto ček v. r. 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 19. ledna 2010. 


